
کیوسک وطن

دیدار نخست پلی آف لیگ برتر

 پیکان خوشبخت می شود یا فجر؟
دی��دار اول مرحله پلی آف لی��گ برتر فوتبال 
ایران با مصاف پیکان و فجر برگزار می ش��ود. تیم 
فوتبال فجرسپاس��ی ش��یراز در دیدار دیدار رفت 
مرحله پلی آف ب��رای ماندن در لیگ برتر فوتبال 
ایران روز شنبه ششم اردیبهشت از ساعت 17:30 
میزبان پیکان است. پیکان که در نیم فصل نخست 
رقابت های لیگ دسته یک عملکرد چندان قابل 
قبولی به نمایش نگذاشت، در نیم فصل دوم سیر 
صع��ودی طی کرد و در نهایت با 40 امتیاز از 24 
بازی پس از نفت مسجد سلیمان در جایگاه دوم 
رده بندی گروه »ب« لیگ دسته یک قرار گرفت.  
شاگردان فرهاد کاظمی پس از قرار گرفتن در رده 
دوم در مرحله پلی آف لیگ دس��ته یک به مصاف 
س��یاه جامگان تیم دوم گروه »ال��ف« رفتند و در 
دیدار رفت به تساوی بدون گل رسیدند و در دیدار 
برگشت هم موفق شدند با نتیجه 3 بر یک از سد 
نماینده مش��هد عبور کنند و حریف فجرسپاسی 
ش��وند. پیکان امید بسیاری دارد با شکست فجر 
ش��هید سپاسی شیراز دوباره به لیگ برتر فوتبال 
ای��ران صعود کن��د.  باید دید آی��ا فرهاد کاظمی 
می تواند دوباره نقش منجی این تیم باس��ابقه را 
بازی کند یا خیر؟ دیدار برگش��ت این دو تیم نیز 
روز 11 اردیبهشت به میزبانی باشگاه پیکان برگزار 
خواهد ش��د. فجر شهید سپاسی شیراز با هدایت 
محمود یاوری در طول این فصل رقابت های لیگ 
برتر فوتبال ایران عملکرد خوبی نداشت و تنها با 
29 امتیاز از 30 بازی در رده چهاردهم قرار گرفت 
و از سقوط مستقیم به لیگ دسته یک گریخت. 
فجر با 13 باخت و 11 تساوی عملکرد ضعیفی را 
به نمایش گذاشت و حالا برای باقی ماندن در لیگ 
برتر باید در مجموع دو دیدار رفت و برگشت از سد 

پیکان عبور کند. 

با 6 طلا

کشتی آزاد ایران قهرمان آسیا شد

در پایان بیست  و هفتمین دوره رقابت های 
کشتی آزاد قهرمانی آسیا که از صبح چهارشنبه، 
در شهر آستانه قزاقستان آغاز شده بود، آزادکاران 
ایران موفق به کسب ۶ مدال طلا شدند. به این 
ترتیب ایران برای بیس��ت و دومین بار به مقام 
قهرمانی کش��تی آزاد آسیا دست یافت. اسامی 
این قهرمانان عبارتند از مسعود اسماعیل پور در 
وزن ۶1کیلوگرم، س��یداحمد محمدی در وزن 
۶۵ کیلوگ��رم، مصطفی حس��ین خانی در وزن 
70کیلوگرم، رضا افضلی در وزن 74 کیلوگرم، 
میث��م مصطفی ج��وکار در وزن ۸۶ کیلوگرم و 
کمی��ل قاس��می در وزن 12۵کیلوگرم. در این 
رقابت ها مهران رض��ازاده )۵7 کیلوگرم( پنجم 
و حام��د طالبی زرین کمر )97 کیلوگرم( هفتم 
شدند.  پس از این قهرمانی منصور برزگر عضو 
شورای فنی فدراسیون کشتی درباره ارزیابی اش 
از این عنوان گفت: این قهرمانی نشان می دهد 
حت��ی تیم دوم و س��وم ما می توان��د به راحتی 
در آس��یا آقای��ی کند.  ما تیم بس��یار جوانی را 
به مسابقات فرس��تاده بودیم و کشتی گیران ما 
کار فوق الع��اده ای انج��ام دادن��د و مقتدرانه به 
قهرمانی رس��یدند. وی در پاس��خ به این سوال 
ک��ه آیا فکر می ک��رد ایران در ای��ن رقابت ها ۶ 
مدال طلا کس��ب کن��د، گفت: م��ن فکرش را 
نمی کردم چون مس��ابقات در قزاقستان برگزار 
می ش��د و قزاق ها ه��ر کاری می کنند تا مدال 
را از س��ایر تیم ها بگیرند.  همانطور که در وزن 
97 کیلوگرم دیدید که چه بلایی سر زرین کمر 
آوردند و حتی کش��تی گیری ک��ه او را برده بود 
در مرحل��ه بعد باخت تا امتی��از تیمی به ایران 
نرسد، اما با همه این اعمال نفوذها کشتی گیران 
غیرت به خرج دادند و توانس��تند این قهرمانی 
را به ارمغان بیاورند. س��رمربی س��ابق تیم ملی 
کش��تی آزاد ایران درباره سطح رقابت های این 
دوره بی��ان کرد: مطمئنا س��طح بس��یار بالایی 
نداشت چون نزدیک رقابت های قهرمانی جهان 
و بازی های آسیایی هستیم و تیم ها خود را برای 
مس��ابقات آماده می کنند همانطور که ایران هم 
تی��م اصلی خود را به رقابت ها نبرد و با ترکیبی 
جوان در مس��ابقات حاضر ش��د. برزگر با اشاره 
ب��ه اینکه باید کش��تی توس��ط وزارت ورزش و 
رسانه ها حمایت ش��ود، افزود: ما باید بتوانیم با 
حمایت وزارت ورزش و جوانان این قهرمانی ها را 
حفظ کنیم.  نباید طوری باشد که یک قهرمان 
المپیک 70میلیون تومان بگیرد اما آقای ایکس 

4میلیارد دریافت کند.
این ارقام که در ورزش پرداخت می ش��ود با 
ه��م همخوانی ن��دارد.  در هیچ کجای دنیا هم 
بیت الم��ال را اینگون��ه تقس��یم نمی کنند. باید 
بودجه بیش��تری به ورزش های مدال آور بویژه 
کش��تی اختصاص داده ش��ود ت��ا بتوانیم این 
قهرمانی ه��ا را حفظ کنیم و باعث س��ربلندی 
کشور ش��ویم. عضو شورای فنی کشتی آزاد در 
پایان عن��وان کرد: قهرمانی با ی��ک تیم جوان 
در آس��یا آن هم با کس��ب ۶ مدال طلا نش��ان 
می دهد م��ا حرکت رو به جلویی داش��ته ایم و 
پشتوانه س��ازی خوبی کرده ای��م.  من به جامعه 
کشتی و مردم ایران تبریک می گویم و امیدوارم 

این افتخارات تداوم داشته باشد. 

اخبار کوتاه

کفاشیان: در انتخابات فدراسیون 
فوتبال نامزد می شوم

علی کفاشیان گویی خیال بازنشستگی ندارد 
و ب��از هم می خواهد با تمام ت��وان برای انتخابات 
فدراس��یون فوتبال ش��رکت کند. کفاش��یان که 
همیش��ه مش��کلات را با خنده های همیش��گی 
پشت س��ر می گذارد این ب��ار نیز با همان لحن به 
سوال ها پاسخ می گوید. از 2 میلیارد  پرسپولیس 
تا اردوهای تیم ملی و مشکلات باشگاه های ایرانی 
در آسیا، تمام حرف های رئیس فدراسیون نشان از 
این دارد که دوست ندارد کارنامه اش نکته منفی 

داشته باشد.
شرایط رضایتبخش  ■

وی درب��اره اردوی آفریق��ای جنوب��ی گفت: 
همه ش��رایط رضایتبخش اس��ت و ای��ن اردو با 
تع��دادی از بازیکنان تیم مل��ی در حال برگزاری 
است. بازیکنان، تمرین های بدنسازی را پشت سر 
گذاشته و بازی های تدارکاتی هم انجام داده اند و 
چن��د روز دیگر هم این اردو به پایان می رس��د و 
بعد از بازگش��ت به ایران کم کم به اردوی اتریش 

خواهند رفت.
بازیکنان و اردوی تیم ملی  ■

قبلا با همه این باشگاه ها هماهنگ کرده بودیم 
که تمام ملی پوشان شان را در اختیار تیم ملی قرار 
دهند اما دو باشگاه استقلال و سپاهان این کار را 
نکردند و کی روش هم از این موضوع گله مند بود. 
م��ا از او خواس��تیم اردو را برگزار کند و بازیکنان 
کم کم با تمام ش��دن کارش��ان در لیگ قهرمانان 
آس��یا به اردوی تیم ملی اضافه ش��وند که همین 
هم شد. البته از فولاد و تراکتورسازی که همکاری 
خوبی داشتند تشکر می کنم اما استقلال و سپاهان 
تشخیص دادند بازیکنان شان را در آن زمان به تیم 
مل��ی ندهند. زور هم نبود و قان��ون با آنها بود اما 
شرایط تیم ملی هم خاص بود. فکر می کنم باید 
کادر فنی تیم های استقلال و سپاهان و کادر فنی 
تیم ملی با هم جلسه می گذاشتند تا این مشکلات 
پیش نیاید. به هر حال این هماهنگی گاهی اوقات 

میان کادرهای فنی وجود ندارد.
کاندیدا می شوم  ■

اوایل ک��ه به فوتبال آمده بودم روحیه بهتری 
داش��تم اما حملات زیادی به ما ش��د که گاهی 
آزرده خاطر می ش��دم. کار زیاد است و بعضا نتایج 
خوبی هم می گرفتیم اما باز حملات ادامه داشت. 
ما هم که سنگ نیستیم بالاخره خسته می شویم 
اما سعی می کردم از کنارش بگذرم. من برای دوره 
بعدی انتخابات فدراسیون هم باز کاندیدای ریاست 

می شوم و بعد از آن باید ببینیم چه می شود.
عدم نتیجه گیری در آسیا  ■

در آس��یا 3 تا از 4 نماینده ما حذف شدند، با 
وجود اینکه تیم ملی ما کماکان اول آسیاست و به 
جام جهانی صعود کرده است. این هم به این خاطر 
است که باشگاه های ما ابزارهای لازم را ندارند و از 
بازیکنان س��طح اول دنیا استفاده نمی کنند. شما 
همین اس��تقلال را ببینید. از ابتدای فصل نفرات 
خوب��ی را ج��ذب کرد و ما هم به ج��واد نکونام و 
تعدادی از بازیکنان شان گفتیم در این تیم بمانند. 
جواد نکونام در ابتدا پیشنهاد 4 میلیاردی داشت 
اما باز هم در استقلال ماند ولی به هر صورت این 
تیم نتوانس��ت بازیکنان خود را حفظ و در آسیا از 
آنها استفاده کند اما کشورهای عربی با استفاده از 

یکی، دو بازیکن کلیدی نتایج لازم را می گیرند.
اگر بخواهیم اینگونه ادامه دهیم فوتبال ما قطعا 
افت می کن��د. البته اگر بازیکنان مان به لیگ های 

اروپایی بروند مشکلی نداریم.
شفاف سازی ■

قرارداد مربیان و بازیکنان باید شفاف باشد. من 
ناراحت نیستم که قراردادها را روی سایت بگذاریم 
زیرا اینگونه مش��خص می شود چه کسانی چقدر 
دریاف��ت کرده اند. خیلی از بازیکن��ان90 تا 130 
میلیون تومان قرارداد می بندن��د اما ما آنها را در 
رده بازیکنان میلیاردی قرار می دهیم زیرا ما چند 
بازیکن میلیاردی داریم که آنها قرارداد میلیاردی 
می بندند. اگر قراردادها ش��فاف ش��ود دیگر همه 
می دانند ک��ه کی چقدر گرفته اس��ت. به خاطر 
همین با سازمان لیگ صحبت کردیم و قرار شد 
از فصل آینده قراردادها روی س��ایت نمایش داده 

شود.
مشکلات مالی هست یا نیست؟  ■

 در حال حاضر تیم ملی پس از اردوی آفریقای 
جنوبی چند روز زودت��ر از برنامه از پیش تعیین 
شده به تهران بازمی گردد تا مدتی هم در این جا 
اردو داش��ته باشیم و بعد از آن به اتریش می روند. 
خوشبختانه مسائل مالی را وزارت ورزش و جوانان 
حل کرده است و ما 2 میلیارد تومانی که آنها داده 
بودند را برای تیم مل��ی خرج کردیم چون به آن 
نیاز داش��تیم و الان هیچ مشکلی برای برگزاری 
اردوی اتریش نیس��ت. فکر می کن��م در آن اردو 
بتوان ارزیابی دقیقی از وضعیت تیم ملی پیش از 

جام جهانی داشت.
بودجه 24 میلیاردی ■

بودج��ه ای که قرار بود ب��رای اردوی آفریقای 
جنوبی و اتریش و همین طور برای سفر به برزیل 
برای ما تامین ش��ود از طریق وزارت ورزش به ما 
پرداخت شده اس��ت. وزارت ورزش درصدد است 
بیشتر به ما کمک کند. ما از وزارت ورزش از این 
بابت تشکر می کنیم زیرا از ما حمایت های لازم را 

انجام داده است.
2 میلیارد پرسپولیس ■

با پولی ک��ه از قرارداد 1۶0 میلی��اردی به ما 
می رسد، 2 میلیارد پرس��پولیس را هم که خرج 
کرده بودیم پرداخت می کنیم )با خنده(. قرار است 
از این پول برای ساماندهی آکادمی های فوتبال و 

همین طور فوتبال پایه نیز هزینه کنیم.

فوتبال ایرانی

ورزشي 10

صفحه آرا

گلدوست

شروع

17:30

پایان

17:45

بارب�د بهراد: مک��ه مکرمه، حوالی بقیع متب��رک. زمان 
یک سال قبل. ایرانی هایی که در آنجا حضور داشتند دور 
یک مرد حلقه زده بودند و او در حال صحبت بود. لحظه 
به لحظه بر ش��عاع دایره جمعیت افزوده می ش��د و توده 
هر یک س��وال جدیدی را از این فرد می پرسیدند؛ خرید 
جدیدتان کیست؟ امسال چندم می شوید؟ فلانی را سال 
بعد جذب می کنید؟ اینها همه معجزه حضور در پس��ت 
مدیرعاملی محبوب ترین تیم ایران بود. محمد رویانیان 
حالا در جوار بقیع هم برای مردم کشورش جذاب بود و 
در آنجا همه مشتاقانه از پرسپولیس می پرسیدند. پیش تر 
از ای��ن افرادی بودند که مردم ما هیچ ش��ناختی از آنها 
نداشتند اما به واسطه حضور در پیکره مدیریت سرخابی ها 
هنوز از چهره های ش��ناخته شده ما به حساب می آیند. 
با این وضعیت واگذاری س��رخابی ها به بخش خصوصی 
می تواند ابعاد دیگری را هم داشته باشد.مالکان این باشگاه 
یک شبه ره صد ساله را می روند و چه بسا با همین حضور 
بتوانند به راحتی در خیلی از انتخابات،رای اکثریت مردم 
را در جیب خود داش��ته باشند. از این رو می خواهیم این 
بار بحث خصوصی سازی را از زاویه دیگری مورد تحلیل 

قرار بدهیم.
خصوصی سازی واقعا شدنی است؟ ■

در اواخر دولت نهم ب��ود که محمود احمدی نژاد در 
نامه ای مع��روف به رئیس وقت س��ازمان تربیت بدنی از 
محمد علی آبادی خواست مقدمات واگذاری سرخابی ها 
به بخش خصوصی را مهیا کند. از آن روز به بعد همواره 
این بحث در میان بوده که باید اس��تقلال و پرسپولیس 
را به مردم واگذار کرد اما مش��کلات زیادی وجود داشته 
که مانع انجام این کار ش��ده اس��ت. بدهی انباش��ته دو 
باش��گاه که روی هم رفته 100 میلیارد تومان می شود، 
زی��ان ده بودن فوتب��ال و ش��روط خریدار ها همه و همه 
 دست به دست هم داده تا کوچک ترین قدمی در این راه 
پرفراز و نش��یب برداش��ته نش��ود. با این وجود محمود 
گودرزی به عن��وان وزیر ورزش و جوان��ان دولت جدید، 
نخس��تین پروژه بلندپروازانه س��ازمان تحت امرش را به 
این کار اختصاص داد. حسابرسی از وضعیت مالی این دو 
باشگاه و ماموریت دادن به امیررضا خادم برای سر و سامان 
بخشیدن به این دو تیم، خیلی از اهالی فوتبال را خوشبین 
به این قضیه کرد که سرانجام می خواهد اقداماتی صورت 
بگیرد اما امروز و فردا کردن وزارت ورزش که تا پیش از این 
وعده داده بود تا فروردین 93 حتما بحث خصوصی سازی 
را عملیاتی می کند موید این واقعیت است که آنها هم توان 
لازم را در اج��رای این پروژه ندارن��د. قطعا تا ۶ ماه دیگر 
هم دولت نمی تواند این کار را به انجام برساند چون موانع 

متعددی پیش روی آنها قرار دارد.
 مصائب واگذاری محصول استراتژیک ■

از سویی همانطور که در ابتدای این نوشته عنوان شد 
نمی شود مدیریت و مالکیت این دو تیم را به یکباره به یک 
فرد یا گروه خاص تجاری سپرد. محبوبیت و مشهوریتی 
که از این راه برای آنها حاصل می شود شاید برابری کند با 

یک عمر حضور افراد در پست های دیگر.
فارغ از این معروفیت که می تواند ابزاری باشد بکر برای 

مالکان جدید، این سوال به وجود می آید که چه تضمینی 
وج��ود دارد صاحبان این دو باش��گاه مردم��ی نخواهند 
تغییرات وسیعی را در این دو تیم به وجود بیاورند؟ فردی 
که حاضر ش��ده دس��ت کم ۵0 میلیارد تومان برای خرید 
سهام این دو تیم بدهد آیا این اختیار را دارد تا مثلا تیم را 
از تهران به اصفهان منتقل کند یا نه؟ یا تغییرات دیگری 
که خیلی از آنها به مذاق هواداران این دو تیم قطعا خوش 
نمی آید اما مالک باشگاه بیشتر به فکر بازگشت سرمایه  اش 
است تا چیز دیگر. گران کردن بلیت بازی های خانگی هم 
می تواند یکی از تصمیماتی باش��د که از لحاظ قانونی در 

حیطه اختیارات مالک یک باشگاه است. مثل همان اتفاقی 
که پس از انتقال منچستر به دست خانواده گلیزرها رخ داد. 
اما فرق بزرگ استقلال و پرسپولیس با سایر تیم های بزرگ 
جهان در این است که آنها به صورت گسترده در یک کشور 
طرفدار دارند. بارسا به عنوان یکی از محبوب ترین تیم های 
جهان، بیش از 90 درصد طرفداران اسپانیایی  اش اهل بندر 
بارسلون هستند و اینگونه نیست که در مادرید، باسک و 
دیگر ایالت های اسپانیا طرفداران فراوانی داشته باشد. وقتی 
آنها با ویارئال بازی دارند تمام شهر طرفدار زیردریایی های 
زرد هستند و اینگونه نیست که نصف ورزشگاه ال مادریگال 

به طرفداران بارسلونا اختصاص پیدا کند. برخلاف استقلال 
و پرسپولیس که به غیر از تبریز و انزلی در همه شهرهای 
ایران طرفداران بیشتری نسبت به تیم میزبان دارند. از این 
رو ش��اید سرخابی ها تنها تیم هایی در جهان باشند که به 
اندازه یک تیم ملی در یک کش��ور محبوب هستند. وقتی 
چنین وضعیتی برای یک مجموعه پدید بیاید آنها به یک 
محصول اس��تراتژیک مبدل می شوند. مثل گندم که بود 
و نب��ودش برای ما جنبه امنیت��ی دارد و دولت ها همواره 
نگاهی خاص به تامین این محصول دارند. مشکلات بحث 
خصوصی س��ازی همه به یک طرف و ویژه بودن وضعیت 
استقلال و پرسپولیس هم به سمت دیگر. از این رو دولت 
نمی تواند به سادگی اختیار و کنترل تیم هایی که هر یک 
ح��دود 20 تا 30 میلیون نفر هوادار در کش��ورمان دارند 
را به این س��ادگی به فرد یا گروه خاصی بسپارد. احتمال 
وقوع سوءاستفاده های سیاسی و امنیتی از این دو تیم بالا 
می رود و از س��وی دیگر هنوز به صورت مشخص، کسی 
تعیین نکرده ارزش واقعی آنها چندمیلیارد تومان است. اگر 
کارشناسی صحیحی درباره قیمت و واگذاری صورت نپذیرد 
آنوقت دولت به سادگی هر چه تمام تر مالی از بیت المال را 
به ثمن بخس فروخته اس��ت. از این رو شاید بهتر باشد با 
وجود این مش��کلات و محدودیت ها، دولت به جای بازی 
با داس��تان خصوصی سازی، به فکر تغییراتی حساب شده 
در مدیریت این دو تیم باشد؛ انتخاب اعضای هیات مدیره 
و مدیرانی که ب��ه راحتی از جیب مردم برای یک بازیکن 
34 ساله یک میلیارد و یکصد میلیون تومان هزینه نکنند، 
افرادی که به فکر کسب ش��هرت از این صندلی نباشند. 
سرخابی ها امروز برای ما حکم تیم های ملی کوچک تر را 
دارند و عقلانی نیست تیم ملی را به صورت کامل به بخش 

خصوصی واگذار کنیم. 

نگاهیمتفاوتبهبحثخصوصیسازیسرخابیها

استقلال و پرسپولیس فروشی نیستند!
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روزشمارجامجهانی

فیلیپه اسکولاری، 8 بازیکن برزیل برای جام جهانی را معرفی کرد و گفت: سزار، داوید لوئیس، ویلیان، اسکار، رامیرز، 
پائولینیو، فرد و نیمار بازیکنانی هستند که قطعا در لیست من حضور دارند و به آنها اطلاع داده ام. به این خاطر که چهار 

بازیکن از چلسی هستند، دوست دارم اتلتیکو در بازی برگشت چلسی را شکست دهد تا بازیکنانم استراحت کنند.

سلسائو 

نما

مجلس: استقلال و پرسپولیس را به فرد یا گروهی نمی دهیم
رئیس کمیته فوتبال مجلس هم به نکته های مهمی که درباره واگذاری این دو باشگاه وجود دارد اشاره کرد و گفت: 
اگر چه مجلس بر ضرورت واگذاری باشگاه پرسپولیس و استقلال به بخش خصوصی تاکید دارد اما اجازه نمی دهد 
ش�خص یا گروهی برای منافع خود یکی از این دو باش�گاه را تصاحب کند. سیدش�ریف حسینی با تاکید بر قانون 
خصوصی س�ازی تیم های دولتی، گفت: طبق قانون مصوب مجلس، دو باش�گاه پرسپولیس و استقلال باید تا پایان 
س�ال 93 از طریق مزایده به بخش خصوصی واگذار ش�وند که ماهیت و توانایی بخش خصوصی باید از سوی وزارت 
ورزش و جوانان تایید شود.نماینده مردم اهواز و باوی در مجلس با بیان اینکه واگذارنشدن دو باشگاه پرسپولیس و 
استقلال به بخش خصوصی خلاف قانون است، افزود: با توجه به حساسیت این مساله نباید دقت فدای سرعت شود 
و خواس�ت مجلس از وزارت ورزش و جوانان این اس�ت که این مساله در مدت یک سال محقق شود، اما بدون انجام 
کار کارشناس�ی انجام این مهم به صلاح نیس�ت. وی با بیان اینکه اداره باش�گاه ها با بودجه دولتی در دنیای فوتبال 
مرسوم نیست، تصریح کرد: این درست نیست که مخارج باشگاه ها توسط دولت تامین شود، زیرا باشگاهداری در 
جهان نوعی درآمدزایی است و باشگاه های برتر دنیا هیچ کدام با بودجه دولتی اداره نمی شوند. رئیس کمیته فوتبال 
مجلس با بیان اینکه هر نوع منفعت طلبی شخص یا گروه خاصی برای تصاحب باشگاه های پرسپولیس و استقلال در 
مجلس به دقت بررسی می شود، گفت: طبق روال قانونی، وزارت ورزش و جوانان متولی خصوصی سازی نیست و تنها 
زمینه را برای خصوصی س�ازی دو باش�گاه مهیا می کند. حسینی تصریح کرد: پس از شفاف سازی اسناد و مدارک و 
مشخص شدن بدهی و دارایی های دو باشگاه از سوی وزارت ورزش و جوانان، نحوه واگذاری، شرایط مزایده و چگونگی 

شرکت کنندگان در مزایده توسط سازمان خصوصی سازی زیر نظر وزارت اموراقتصادی و دارایی تعیین می شود.

منهای فوتبال

هادی رجب: در بازی برگش��ت لیورپ��ول مقابل یونایتد 
گزارش��گر بازی از بی نظمی لیورپولی ها می گفت. شاید 
خیلی از لیورپولی ها هم فکر می کردند راجرز هم نمی تواند 
از این آشوب نظمی خلق کند. درست در همان بازی در 
دقایقی به طرز ش��گفت آوری خوب بودند اما آنهایی که 
فوتبال را از بالا می بینند و خیلی وقت بازی انرژی شان را 
روی طرفداری نمی گذارند از بازگشت دوران لیورپول پس 
از بازنشستگی فرگوسن می گفتند. یک جور انتقال قدرت 
که در نظر خیلی ها مضحک بود. آن بال زدن های کوچک 

امروز توفانی را پدید آورده.
سازگاری پویا ■

هولیه، دالگلیش و بنیتس هیچگاه نتوانستند سبکی 
را عرضه کنند که هم ش��بیه بقیه نباشند هم در تقابل 
با بیگانگان متضرر نشوند. تطبیق پذیری کمی داشتند. 
هولیه مثل همه فرانس��وی ها بدون زی��دان جام بزرگی 
نمی توانس��ت ببرد و بازیکنی پیدا نک��رد که بقیه حول 
آن فرم پی��دا کنند. بنیتس برای اینک��ه بازی فیزیکی 

لیگ انگلیس را هضم کند گاهی 
از انگلیس��ی ها انگلیس��ی تر بود. 
خرید کراوچ و س��وار کردن بازی 
روی توانایی های او از این دس��ت 
فوتبالی بود که نش��ان می داد و با 
تورس منچستر را دبل می کرد اما 

در مقابل تیم های متوسط انگلیس به خاطر افت شرایط 
فیزیک��ی امتیاز می داد. والنس��یای بنیتس یا اتلتیکوی 
س��یمئونه می توانند در اس��پانیا قهرمان ش��وند اما در 
انگلیس نمی توانند. در انگلیس توازن حرف اول را می زند. 
نمی شود 20 گل کمتر از بهترین خط حمله زد یا 20 گل 
از بهترین خط دفاع بیش��تر دریافت کرد و قهرمان شد. 
دالگلیش. داونینگ را آورد تا برای کارول، انگلیسی سانتر 

کن��د و این نتایج ب��رای تیم های 
وس��ط جدول خوب بود.راجرز اما 
نه در ش��کل بازی و نه در حرفی 
که فوتبالش دارد انگلیسی نیست. 
و این را می تواند و می داند که باید 
از ضربات ایستگاهی استفاده کند. 
دفاع��ش روی هوا کم نی��اورد و در میانه زمین بجنگد و 
توپ بگیرد. در عین انتقال سریع و صرف کمترین وقت 

در حملات.
جاذبه های ناشناس ■

بیس��ت دقیقه ابتدایی بازی ه��ای لیورپول معمولا 
برای تیم ها س��ورپرایز اس��ت. حتی برای تیمی با تجربه 
منچسترسیتی. راجرز با تیزهوشی تیم حریف را درگیر 

ش��کل و سیس��تم بازی اش می کند. ثبات چندانی توی 
عدد هایی که می چیند وجود ندارد و تیم حریف سردرگم 
می ش��ود. گاهی در حین ب��ازی و بدون تعویض این کار 
را می کن��د. ی��ک بی نظمی که در درون منظم اس��ت و 
به ارتباط جرارد و اس��توریج و س��وآرز بر می گردد و در 
میان این مثلث استرلینگ جسم لغزانی است که سریع 
حرکت می کند و نمی گذارد این ارتباط دورریز داش��ته 
باش��د.بدون ش��ک لیورپول این روزها فقط برابر دو تیم 
می تواند شکس��ت بخورد. اول چلس��ی ب��ه خاطر اینکه 
مورینیو توجهش به جزئیات تشویقش می کند رو دست 
بزند و دیگ��ری گوآردیولا که تیم حاکم مطلق به زمین 

می فرستد. 
پیوستگی و خودنگهداری  ■

اجزای یک مجموعه تک به تک ذهن و اندیشه دارند. 
این ذهن های پراکنده اگر برای تحقق هدفی که متولی 
مجموعه برایشان تعریف می کند پیروی کنند انگار دارای 
ذهنی واحد شده اند و در ارتباط با هم ناکوک نخواهند بود. 

در ستایش برندان راجرز

اثر پروانه ای

مارکا

مونیخ آتش گرفت
موندودپورتیوو

مأموریتی برای تیتو
اسپورت

قراردادهای جدید
آ.اس

مصاحبه با رومینیگه


